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ZAPISNIK 3 sestanka razširjenega UO Društva Zbiratelja Sciurus

  

Vabljeni: UO, NO, Disciplinska komisija, Alojz Zorman Fojž,

  

Sestanek Društva zbirateljev Sciurus, petek 6.7.2012 ob 19:00 v gostilni Avguštin v Radovljici. 

 Dnevni red:
 1.) Končna podoba in stanje kovanca 2 sciurus
 2.) Znamka in priprava letošnjega OPD-ja
 3.) Sejem Venerina pot

a) udeležba na stojnici, razpored
b) kaj bomo dali v vitrino...

 4.) Razno

  

  

K točki 1

  

Alojz Mihelčič in Alojz Zorman Fojž sta predstavila prototipe kovancev za 2 sciurusa.

  

Določili smo, da gremo v izdelavo 200 kom, pri ceni kosa 1 EUR in sicer 150 niklanih in 50 ne
niklanih. Če bo cena odstopala, bomo naročili kovance v vrednosti 200 EUR, in sicer 3:1 v korist
niklanim kovancem.

  

Na stojnici bomo ponudili letošnje in lanske kovance po cenah: 1 Sciurus 2 EUR, 2 Sciurusa 3
EUR, komplet 4 EUR. Za člane društva s plačano članarino: 1 sciurus 1EUR, 2 sciurusa 2 EUR.
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K točki 2

  

Rok Rozman je predstavil novo znamko. Izdelali bomo 40 OPD-jev, ki jih bomo razdelili med
člane. Na stojnici bomo ponudili v prodajo tudi stare OPDje. Določili smo prodajne cene. Leto
2010 4 EUR, leto 2011 2,5 EUR in letošnji 2 EUR.

  

  

K točki 3a

  

Alojz Zorman Fojž bo poskrbel za logistiko okoli stojnice. Nekateri prisotni so izrazili željo kdaj bi
lahko bili na sejmu, pozivamo tudi ostale člane naj se aktivno pridružijo

        

Dopoldan

  

Popoldan

  
    

Rok Rozman, kadarkoli 2 -3 ure

  
    

Nejc Vobovnik, cel dan razen v času   kosila

  
    

Štefan Volk 2-3 ure
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Štefan Volk st.

  

 

  
    

 

  

Brane Ban

  
    

 

  

 

  
      

  

Miloš Zupan in Rok Rozman skličeta sestanek nekaj dni pred sejmom.

  

  

K točki 3b
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Peter Kramar je predlagal, da bi lahko letos, ko izdajamo kovanec z motivom Linharta, tudi
pripravili materiale na stojnici v smislu Linharta. Vsaj del. Štefan Volk ml. je predlagal, da
prispeva 5 razglednic Linhartovega trga. Dodali bomo tolarski priložnostni kovanec Linharta.
Poleg tega pa tudi znamke, in filatelistični material.

  

Dokončna vsebina bo znana na sestanku pred sejmom.

  

  

K točki 4.

  

Stane Kramar je poročal o možnosti pravega kovanja v prihodnosti ter cenah le tega.

  

Alojz Zorman Fojž je pozval naj pričnemo z internetno ponudbo društvenega kovanca.

  

Štefan Volk ml. bo uredil sestanek z odgovorno urednico Deželnih novic za predstavitev
društva.
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